





遊戲配件

- 12 售企鵝
- 12 顆彩色蛋
- 4 片冰山記分條
- 2 顆彩色骰子

歡迎來到南極!



我們的企鵝們已經準備好跟你一起玩了! 丟出骰子然後找 到他們藏起來的蛋。誰先找到6隻企鵝就獲勝囉!只要用 記憶力加上些運氣的幫忙,你就會成為「南極企鵝蛋探 險」的快樂贏家囉!



先蒐集6隻企鵝和他們的蛋,即可獲勝。

遊戲準備

在每隻企鵝中放入1顆蛋。再將這些企鵝洗混放 在桌子中間。每位玩家拿取1片冰川計分板。

開始遊戲

由最年經的玩家開始,按順時鐘方向進行遊戲。 擲骰開始執行你的回合。

每回合你有2次機會,找到和骰子顏色相同的2顆蛋。打開 企鵝的時候,必須讓所有玩家都看到藏在裡面蛋的顏色。

- ·若你找到2顆蛋,都和骰子顏色不同,將企鵝蓋回去。 接著,換下一位玩家。
- ·若你找到其中1顆蛋和骰子顏色相同,將那隻企鵝和蛋 一起放在你的冰川計分板上。接著,換下一位玩家。
- ·若你找到2顆蛋,都和骰子顏色相同,將2隻企鵝和他們的蛋,一起放在你的冰山計分板上。接著,你還可以再執行一回合,你的回合只能最多多執行一次。

為了要知道企鵝蛋的顏色,你可以找自己或別人的企鵝。 當企鵝和蛋已經在冰山上,就不能被移走。 玩家也不可以更改已競集在冰山上的企鵝順序。

進階規則

玩家可以協助或提供錯誤的資訊給其他的玩家。

更厲害的玩家(建議6歳以上)

除了拿取中央的企鵝以外,玩家也可以拿走對手的企鵝。 所以,蛋可以在不同冰山間換來換去。

遊戲結束

率先蒐集6隻企鵝的玩家獲勝。若最後桌面剩下1隻企鵝, 且沒有玩家蒐集到6隻企鵝,由目前擁有最多企鵝的玩家 獲勝,若平手,最後拿到企鵝的玩家獲勝。

中文校稿:維良 中文排版/LOGO設計:阿圭 Game created by Thierry Denoval © 2015









CONTENTS

- 12 penquins
- 12 colored eggs
- 4 iceberg scoring boards
- 2 colored dice

THE FUN SOUTH POLE EGGSPEDITION!

Welcome to the South Pole!



Our penquins are ready to play with you. Roll the colored dice to find the matching hidden eggs. Be the first player to collect six penquins to win. Memory and a bit of luck will help you succeed in this fun South Pole eggspedition!

OBJECT OF THE GAME

The first player to collect six penguins with their eggs on the iceberq wins the game.

SET-UP OF THE GAME

Place one egg inside each penguin. Mix the penguins and place them in the middle of the table.

Each player takes an iceberg scoring board.

PLAYING THE GAME

The youngest player starts. Then the game proceeds clockwise.

Begin your turn by rolling the dice.

You have two attempts per turn to find two hidden eggs that match the colors on the dice. Every time you lift a penguin, all players need to be able to see the color of the hidden egg.

- If you find no matching egg, put the penguins back on their eggs, and it's the next player's turn.
- If you find one matching egg, place the corresponding penguin with its egg inside in front of your iceberg, and it's the next player's turn.
- If you find two matching eggs, place both penguins with their eggs in front of your iceberq and play again.

You can also look for matches in penguins already collected by another player (just do not take these eggs). Once a penguin has been collected, it cannot be taken away from the iceberg.

Players are not allowed to relocate penquins on their iceberg.

GAME OPTIONS (FOR ADVANCED PLAYERS)

Players can help one another or give false information to other players.

FOR ADVANCED PLAYERS (SUGGESTED FOR AGES 6 AND UP):

In addition to taking penguins from the middle of the table, players can also take penguins away from opponents. In this case, eggs can be moved from one iceberg to another.

WINNING THE GAME

Be the first to collect six penguins to win.

If the last penguin from the middle has been taken and none of the players has collected six of them, the player with the most penguins wins the game.

In the case of a tie, the player who took the last penguin wins.

Game created by Thierry Denoual © 2015